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Vragen van de leden Recourt (PvdA) en Van der Steur (VVD) aan de 
Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over de gevolgen van de wet 
hervorming kindregelingen voor de hoogte van de te betalen kinderalimentatie 
(ingezonden 24 november 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de voorgenomen wijzigingen van de Expertgroep 
Alimentatienormen naar aanleiding van de invoering van de wet hervorming 
kindregelingen per 1 januari 2015?1 

Vraag 2
Wat is uw mening over de redenering van de Expertgroep dat de wijziging 
van de fiscale wetgeving een wijziging van regelgeving is die van invloed kan 
zijn op de wettelijke maatstaven en dus aanleiding kan geven tot herbeoorde-
ling van reeds vastgestelde kinderalimentaties? 

Vraag 3
Was de wetgever zich bewust van de mogelijke gevolgen voor de individueel 
vastgestelde kinderalimentatie en de herbeoordelingen, zoals door de 
Expertgroep is geschetst? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Hoeveel herbeoordelingen van de hoogte van de kinderalimentatie worden er 
verwacht als de wet hervorming kindregelingen is ingevoerd? Waar zijn deze 
cijfers op gebaseerd? 

Vraag 5
Wat betekent dit voor de belasting van de rechterlijke macht, het Juridisch 
loket, het Landelijk Bureau Inning Onderhoudsbijdragen (LBIO) en de 
advocatuur en de gesubsidieerde rechtsbijstand?

1 http://www.rechtspraak.nl/Procedures/Landelijke-regelingen/sector-familie-en-jeugdrecht/Pages/
Wet-hervorming-kindregelingen-per-1-januari-2015.aspx
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